
PRoroKór Nn xxxvflv os

z sesji Rady ivtiejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 11 sierpnia 2005 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

\d .  r .
Plze'¡ociniczlca R.ii i .; l ,f iej;kie; E*a Ptasznik o -:cdzinie irl" 'ot '¡arla cbird-'1-

lC{Xl,l1I sesji Rr.r,u \{ie3sr,,iej w "lqdrzejo,,., ie. CbruC:i f izp(,czeto prz! 'becncsci n¿;¡i i
obrad 20 radnych na stan 2l radnych, co stanowi 95,24 % ogotu Rady. Przervodnicz4ca
;tr,o ierdzila quorum pravvomocne do podej mo.,ryani a uchlvai

Przewodnicz4ca Rady powitala przyby{ych na sesjg Burmistrza Eiekta lvlarka
Wolskiego, Pelni4cego obowi4zki Burmistrza Janusza Woániaka, goÉci, radnych,
naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy,
oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturp radnego lana Zipbiírskiego na sekretarza
obrad.
Radny Zigbiúski wyrazrl zgodg.
Sekretarzem obrad jednogtoÉnie wybrano radnego Jana Ziebifrskiego.

4d .2 .
Przewodnicz4ca Rady usprawiedliwila wszystkie nieobecnoéci radnych na sesjach

w dniach. 24 maja 2005 r., 10,27 i28 czerwca 2005 roku.

4d .3 .
Przewodnicz4caRady Miejskiej Ewa Ftasznik zglosila do porz4dku obrad nastppuj4ce

autopoprawki:

kategorii zaszeregowania oraz wartoSci jednego punkfu w zlotych do sporz4dzetia
tabeli miesigcznych stawek wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w OSrodku
Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jpdrzejowie".

Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgla zgloszon4 autopoprawkg nastgpuj4c4 iloóci4
glosów:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal pr¿yj ety.

dotyczqcego kosáów ZaYJadu Remontowo-Budowlanego".
Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla zgloszonq autopoprawkg nastgpuj4c4 iloéci4
glosów:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyj ety.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla zgloszonq autopoprawkg nastgpujqc4 iloSci4
glosów:
Z a - 2 0
Przeciw - 0



Wstrzymalo sig - 0
W n iosek zostal pr4'j AEv.

i piacy Burmistrza Ntiasta Jgdrzejowa oraz upowaznienia Przewodniczqcega Rady

\lieiskiei ..1 Jedrzejor,vie do dokonvwania czlvnnoÉci lv sprar.vach z zakresu praw'a

Di ' l r ' ,  i .v ,  ,1 .  ec But 'mi , i l '¿ i "

R¿Oa \ l ie isr¿ ' ,v  jgdrzejorv ic  prz, ; ;g la zgi t 'szcn4 J l l iopt)DfJ 'v  r . '  1* : i {puj ' ic i i  l lc :c t ' i

qlosow:
Zl
Przectw
Wstrzymalo sig
Wniosek zostal

Rada Miejska w Jqdrzejowie przyjgla zgloszon4 autopoprawkq nastepujqcq iloÉci4
gtosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

^ 1 1
-  2 \ )

- 0
- 0

przyjefy.

- 2 0
- 0
- 0

Wniosek zostal przyj Qty.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla porz4dek obrad wraz z poprawkami i zmian4

numeracji polegaj4ca na zachowaniu ci4gloéci, nastqpujqcq iloÉciq glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Porzqdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
Z. Usprawiedliwienie nieobecnoéci radnych na sesjach w dniach 24 maia, l0 czerwca,2T

czerwca i 28 czerwca 2005 r.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolów z poprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjgtych na poprzednich sesjach.
8. Slubowanie i objgcie mandatu przezBurmistrza Miasta Jqdrzejowa.
g. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoÉci na rzecz Gminy

Jgdrzejów.
10. Uchwáta w sprawie wyraZenia zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoSci na rzeaz

Gminy Jqdrzejów.
ll.Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoÉci na rzecz Gminy

Jgdrzejów.
12. Uchwala w sprawie przeznaczenta do sprzedazy w drodze przetargu nieruchomoÉci

komunalnej
13. Uchwala w sprawie nalo2enia na Za$ad Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jgdrzejowie obowiq.zku wykonania dodatkowego zadana.
14. Uchwala w sprawie zatwierdzenia zmian w statucie Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jpdrzejowie.

- 2 0
- 0
- 0



15. Uchwala w sprawie opinii do projektu programu restrukfuryzacyjnego Zalúadu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie.

l6 Uchwala w sprawie prognozy taryf za dostarczanie wody, odprowadzanie éciekólv
zurzqüen sieci komunalnej w gminie Jgdrzejów na lata 2005 - 2030.

17 Ltchwaia w sprawie przyst4pienia Gminy Jqdrzejów do stowarzyszenia pod nazwa
Storvarzyszenie ..Szlak Staropolski".

l3 Fr-rnkcjont' ,wanie Z¡kladu R¿n': i¡nto',vo-BuCo'.r laneEo orsz Ttr ' ic '* ic ' ,  : t l ieiskiej.
i '  Lci l . iaia'"v spi:1,.vic ust¿leni;r i larunkcw pr3clr ipiac;- Buri l ist;z¡ \ l i ¡sr: i  J;,- irze1c.. ' ,r

oraz upo\.vaznienia Przewodnicza.cego Rady ñIiejskiej w Jgdrzejowie do dokonyr,vania
czynnc.sci w sprar.vach z zakresu prawa prac'/ wcbec Burmistrza"

20. Odpowiedzi na interpelacje.
21. Sprawy rózne.
22. Zamknipcie obrad.

4d .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolow z poprzednich sesji.

Rada Miejska przyjpla protokoly z sesji w dniach: 24 maja 2005 r., 10,27 i 28 czerwca 2005
roku nastgpujqcq iloéci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

4d.5 .

20
0
0

1. Radna Janina Szreniawa pyta, na jakim etapie jest Euroubojnia, która miala byó
uruchomiona w czerwcu. Radna dowiedziala sig, 2e 50 osób zwolniono i pyta, co jest
tego powodem?

2. Radna Janina Szreniawa pyta, do kogo w tej chwili nalezy zalew. Jest
onzarieczyszczony, nie uZ¡kowany. Dlaczego nikt, nawet ochrona érodowiska
nie zainteresuje sig tym?

3. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e niejednokrotnie zwracala sig w sprawie
oiwietlenia ulicy Jasionka. Na koúcu ulicy sq ogródki dzialkowe, zaroéla, dzieci
tamtgdy chodz4 do szkotry, a nie ma ani jednej lampy. Radna odczytala pismo
mieszkaúców w tej sprawie.

4. Radna Janina Szreniawa pyta, jakimi kryteriami kierowali sig czlonkowie Kapituly
przyznajqc Jgdrzejowianina Roku. Dlaczego ta sprawa nie byla poruszana na
komisjach? Radna poinformowala, 2e na posiedzeniu Komisji OSwiaty wyst4piia
odnoénie odznaczenta Zwiqzku Nauczycielstwa Polskiego z okazji obchodów 100-
Lecia Zwiqzlil. Nikt nie postuchal. Radna chcialaby wiedzieó ilu czlonków kapituly
przeglosowalo przyznanie tynrlów dla poszczególnych kandydatów. Radna Szreniawa
prosi, aby zakoúczyó przyznawanie odznaczeh dwa razy w roku. ,J.udzie nie maj4
co jeéó; starsi nie majq na leki, a my sig adntaczamy".

5. Radqa Elzbieta WiSniewska pyta, kiedy rozry,ocznq sip prace ztiagane z budowq
parkingu przyul" Chrobrego l.

6. Radna Elzbieta Wiéniewska pyta, czy komisje Rady Miejskiej nie typujq kandydatów
do Jgdrzejowianina Roku? Do tej pory komisje typowaly i brane to bylo pod uwagg.
W tej chwili opinie komisji w tej sprawie nie byly brane pod uwagg.

Przewodnicz1ca Rady Miejskiej Ewa Ftasznik przypomnial4 2e interpelacje, które Panie
radne zlo\ly w sprawie posiedzenia Kapituly i przyznania tytufu Jgdrzejowianina Roku
powinny byó pytaniami w sprawach róznych. Interpelacje winny byó skierowane do Pana
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Burmistrza. Sprawa posiedzenia Kapituly jest wewnptrmq sprawq Rady. Regulamin

Kapituly zostal ustalony w momencie jej zal.o2enia. Na ten temat porozmawiamy

w sprawach róznych.

7. Radny Józef Kgdra poinformowal, 2e po I turze wyborów Burmistrza ukazaio siQ

zarzqdzenie Kierownika ZBN/I podwyzszaj4ce opiaty za centralne ogrzewanie o 70

grcszv za 1 m. I,{ieszkanc-v- la- oburzeni W ramach protestu zostatlr zebrane codpisi.
k:cr ' :  ¿i i , .zono J,; Bi.r: l t , ; ir-23 \ iv.t¿nitkl \ l ieszkanc', '  p\r1l l , t .  l lar¿:co zr; zl1t i- ' :n: . :  ni:

ukazalo sig .uvczesnrej, lecz zaraz po ogloszentu ,,vynikor,v w1;borow \lozna bvlo

to lnaczej zrobió, a nie obciqzaó ludzi, którzy nie maj4 na leki Ta spraw-a doqrcz-v-

blok¡ l- l  a, b. c, i ,13 przv ul. Ok¡zei. Ludzie placz4 i wytykajE nieprawidlowoSct

w ZBM: mówi4 o wynajmowaniu prywatnego samochodu, który ieidzi na gaz, a piaci

sig za benzynq, mówi4 ze sip zwalnia pracowników, a ,,trzyma" Sig kogoÉ, kto ma

érodki do 2ycia. Radny Kgdra dodal, ze w nieklórych mieszkaniach podwyzki wynoszq

30 - 60 zl miesiqcznie.

8. Radny Jozef Kgdra poinformowal, 2e zwrócili sip do niego mieszkaicy

ul. Piúczowskiej i Krzywej, w sprawie zniszczonego przez kierowcQ sfupa

oéwietleniowego. Sprawa przeci4ga sig ju2 dtugo.

g. Radny Pawel Smor4g, korzystaj4c z obecnoéci Pana Starosty i Pana Dyrektora Zarzqdu

Dróg Powiatowych pyta, kiedy zostanie rozpoczeta inwestycja na terenie miejscowoéci

Skroniów.

10. Radny Pawel Smor4g przypomnia\, 2e byla wykonywana inwestycja na ul. Doiazd

w zakresie kanalizacji, byly remonty i powrotem sq ,,dziury". Radny pyta, czy

w ramach gwarancji jest mo2liwo$ó powtórnego wykonania remontów.

4d .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpfacy Burmistrza migdzy sesjami.

4d .7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzednich sesjach.

4d .8 .
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik w imieniu radnych podzigkowala pelni4cemu

funkcjg burmistrza Panu Januszowi Woániakowi za wklad pracy i zaangahowanie.
Powiedziala, Ze trafil na ok¡es bardzo trudny, okres licznych inwestycji. Przewodniczqca
zyczyla zdrowia, spelnienia wszelkich marzeh i dalszych sukcesów w pracy zawodowej

i spolecznej.
Pan Janusz Woániak powiedzial, ze bylo mu milo pracowaó z Rada przez 3 lata, nie

bylo konfliktów. -ZLrytem sig równiez z pracownikami Urzgdu Miejskiego. Trudno - takie jest

iycie. Mam nadziejg, 2e bgdziecie mnie Paústwo mile wspominaó, Pan Woániak
pogratulowal zwycigstwa nowemu Burmistrzovn, iryczyl zdrowia i sukcesów dla miasta
i gminy, co przelozy siq na sukces tej Rady. W czasie kadencji tej Rady duzo zrobiono i na
pewno du2o jeszcze bgdzie zrobione. Ta kadencja na pewno bqdzie postrzegana jako

pozytywna w sensie inwestowania. To, co dzieje siQ na terenie Jgdrzejowa jest zaslugq Rady
i pracowników Urzgdu Miejskiego. Pan Wozniak podziqkowú, za wspólpracp soltysom
i wyrazil nadziejg na czqste spotkania w nowej pracy i mo2liwoSó sfuZenia radq.

Przewodniczqcy Miejskiej Komisji Wyborczej Jan Kalisz odczytal zaSwiadczenie
Miejskiej Komisji Wyborczej o wyborze Pana Marka Wolskiego na Burmistrza Miasta
Jgdrzejowa.



Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Marek Wolski zgodnie z art.29 a ustawy o samorz4dzie
gminnym zloiryt Élubowanie.

Obecni na sali obrad odépiewali hymn narodowy.
Burmistrz Nzlarek Wolski powiedzial. ,,Przypaüa mi w udziale przyjemnoSÓ r zaszczyt

przedstawienia Paistwu swoich zamiarów. Przede wszystkim pragne podzipkowaó Paistwu i
mieszkancom miasta i gminy Jpdrzejów za wybór na Urza-d Burmistrza i zaper.vniam. ze nie

za,,viccig z¡u¡'ania. iekiego ni P:ins¡xo udziela;q. iesten mieszkancenr Je'. irzejowx od'¡ lelu
l¿i¡ i  bt iskic sE mi zarowno sukcesi jak i  probierny nasz,j : . :rtn\ i  J¿.rt¡ Lur: l l i>t i7 j t :r, ! l . t ín i l . i
fachorvoSó i prof'esjonaltzm. Deklarujg, ze Urz4d bgdzie ot\,varty na glosy wszystkich

mjeszkancow. Zdajg sobie sprawg. ze stajg przed truclnym zadaniem. Nasza smina \!\imls¿
wielu zmian. Ntusimy nauazyc sig wykorzystlvaó mozliwoéci, jakie niosq ze sobE fundusze

strukturalne Unii Europejskiej Aby po te Srodki siggaó trzeba jednak wykonaÓ ogromn4
pracQ. Jestem przekonany, Ze wspólnie sprostamy tym wyzwaniom. Potrzebujemy nowych
inwestycji, potrzebujemy nowych miejsc pracy dla naszych mieszkaúców, potrzebujemy

równiez wzajemnego zaufania i bliskiej wspólpracy bez wzglpdu na pogl4dy polityczne.

Zapewniam, ze dolozp wszelkich staraá, aby nasza Gmina byla postrzegana jako nowoczesna
i atrakcyjna dlaprzyszlych inwestorów i odwiedzaj4cych goéci. Równie istotne jest tworzenie
dogodnych warunków dla rozwoju lokalnej przedsigbiorczoéci oraz zwigkszenie szans naszej
rnlodzieiy na rynku pracy poprzez nowoczesne formy ksztalcenia i podnoszenia kwalifikacji.
ChcA wspólpracowaó ze wszystkimi, kfórym lezy na sercu dobro naszego miasta i naszej
gminy. LiczQ na to, 2e sukcesy bgdziemy odnosió razem, a trudnoéci bgdziemy wspólnie
przezwycigzaó. Jestem przekonany, 2e w niedlugim czasie bgd4 widoczne efekty naszej

wspólnej pracy.
Dzigkujg Paistwu i mieszkaírcomzawybór i gor4co zapraszam do wspólpracy.
Na koniec osobista refleksja. Bylem wychowany w prawdzie, w wiernoéci zasadorn, w duchu
miloSci do ojczyzny; pojgcia, które przez lata próbowano wymazaó z pamigci narodu.

Pamigtam wspomnienia przedstawicieli pokolenia" które odeszlo lub odchodzi. Zapamiqtalem
slowa: >Kazdy ma obowi4Tek coi dla kraju nobié. Dlatego nie pytaj, co dal ci kraj, powiedz,

co ty dale$ krajowi<.
Dzigki zrozumieniu i poparciu tak wielu mogp powiedzieó, 2e dzisial otrzymalem tp szansg.
To dla mnie zaszczfi.Liczg na Waszqpomoc. Polska jest h¡, w Jgdrzejowie".

Przewodniczqca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Ewa Ptasznik w imieniu Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie pogratulowala Burmistrzowi Markowi Wolskiemu zvvyciestwa

w wyborach. Mieszkaricy pozytyarnie ocenili wklad w rozwój miasta i gminy JEdrzejów.

Przewodniczqcazlolyla Lyczeniawielu sukcesów, zdrowia, wszelkiej pomyélnoÉci i wyrazila
nadziejg, ze porozumienie, o którym Burmistrz mówil, stanie sig realne.

Posel na Sejm RP Miroslaw Pawlak powiedzial, 2e w sposób demokratyczny w dwóch
turach dokonal sip wybór Burmistrza Jgdrzejowa. Niepokoj4cy jest fakf, 2e z akfu
demokratycznego skorzystalo niewiele, bo 19 o/o mieszkariców miasta i gminy. Takie sq
reguty demokracji; nie wiadomo, jakie byly przyczyny takiego, a nie innego zachowania
wyborców. Posel Pawlak podzigkowal Panu Woániakowi za wspó$rac1. Zwracaj4c sig do
Burmistrza Marka Wolskiego pogratulowal wyboru, Jest to trudny kawalek pracy dla
samorz4du i mieszkaúców miasta i gminy. -Wygral Pan w sposób zdecydowany, wiqc tym
bardziej te gratulacje sA szczere i serdeczne. Zyczg theby przepojony nut4 patriotyzmu, któr4
Pan wyniósl ze swojego domu, towarzyszylo Panu zdrowie i pomySlnoéó, po to, aby
deklaracje wyborcze i przedstawiony program zostal zrealizowany dla ogolu, dla wszystkich
mieszkaiców miasta i gminy. _Oczekiwania spoleczeústwa sq du2e i mam nadziejg i wiarq, 2e
Pan zdola temu sprostaó. Wszystkiego najlepszego.

Sta¡osta Jgdrzejowski Edmund Kaczmarek w imieniu samorz4du powiatowego
pogratulowal wyboru dokonanego w sposób demokratyczny. -Za malq frekwencjg jesteémy

odpowiedzialni my wszyscy. Musimy robió coé, aby zmobilizowaó spoleczeústwo, aby byto
spoleczeistwem obywatelskim. Myólg, 2e to jest wtaénie mankament naszej demokracji.

<



Musimy sip wszyscy razem wziqó do pracy. Z uwag4wysluchalem i czytalem Pana program
wyborczy. Z uwagqdziÉ sluchalem slów, które skierowal Pan do radnvch i do mieszkaúców
dzisiaj obecnych. Chciatbym 2yczyó Panu, aby ani jeden element z tego, co Pan dzisiaj
powiedzial nie zostal uchybiony i zadeklarowaó w imieniu samorzqdu powiatowego i swoim
wtasnym, ze bede gorgco Pana w tym wspieral, bo dobry rozwój miasta i gminy Jpdrzejów to
w ,10 c.,o równiez sukces Po.riatu JEdrzejowskiego, bo taki procent miasto i cmina Jqdrzejow'
z¡j i¡uje', !  ¡ i t :>Z-¡1) c,r,:wrecie. Chcq zl i ie¡; l¿ro.,vac dalekl idqgS r¡ ' ;pt. ipr-;ce 

" ivm'irrr ' l l : lmic.
<tcr_r  Pan przedr tJ , , l , ra i ;  k ioqv Pan' ; . i rce ¡e¿i izo i , lac.  i ! ' ; i ;u i - '  b¡ iv  - -  jc : i i r ) i i i 'y  pt - ; '^ \cu l r . lcn

Dzis wszyscv razem. iz ler,va i z prawa. trzeba siE braó do pracy w zgodzie, zeby ten rok,
ktor-¡ narn pozcsr&i Cc nastgpn.¡ch wybcro.* r,v-vkorzvstac dia dobra ziemi jgdrzejowskiej

Zyczg Panu wszystkiego dobrego w zyciu osobistym, szacunku, miiosci, zadowolenia
i satysfakcji za rok, aby sprawozdanie z pracy zostalo przyjgte z aplauzem i jednogioSnie.

Zy czg wszystkiego dobrego.

Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 1050 oglosila przerwg
trwaj4c4 do godziny 1130.

4 d . 9 .
Radna Janina Szreniawa zapytal4 za jak4cenQ ma byó sprzedana dzialka.
Naczelnik Wydziafu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

odpowiedzial,2e cena tych nieruchomoSci jeszcze nie jest ustalona; bqdzie ustalona w drodze
negocjacji pomigdzy zbywcami a nabywcami. Cena bgdzie oscylowaó w granicach l0 - 12
zlllmz . Ustalenie ceny nieruchomoéci jest kompetencjq Burmistrza. W tegorocznym budzecie
na ten cel bylo przewidziane 30 000 zl.

Burmistrz Marek Wolski dodal, ze bpdzie w bieZ4cym roku wykupione tyle dzialek,
aby nie przel,roczyó kwoty przeznaczonej na ten cel w bud2ecie. Rów odwadniaj4cy na ul.
Zielonej jest wykonany,teÍaz musimy przejqó ten rów.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr )OOíVIIV332|05 w sprawie
wyruhena zgody na nabycie nieruchomo$ci na rzecz Gminy Jgdrzejów, nastppuj4c4 iloéci4
glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

AJchwala nr )OO(VIil/332105 w zal4czentu do protokoh-r/.

Ad. 10.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalp Nr )OO(VIII|333/05 w sprawie

wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie nieruchomoéci na rzecz Gminy Jpdrzejów,
nastgpujqcq iloSci4 glosów:

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

AJchwala nr )OO(V[V333105 w zalqczentu do protokolu/.

Ad. 11.
Radna Elzbieta Wi$niewska nrrocrta uwagg, 2e au w uchwale ani w uzasadnieniu nie

ma mowy o tym, czy nabycie ma byó odplatne, czy nieodplatne.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowieózial,2e nabycie jest odplatne; w kazdym

przypadku, gdy nabycie jest nieodplatne, jest odpowiednia informacja.
Radna Elzbieta Wiéniewska zaproponowala" aby dopisaó, 2e nabycie jest odplatne.
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Naczelnik Abramowicz wyjaÉnil, 2e byó mo2e PSS ,,Spolem" zgodzi sig na
nieodpiatne przekazanie tej nieruchomoéci Gminie Jpdrzejów - tego na dziefr dzisiejszy nie
wiemy. Bqdzie sig to odby"walo w d¡odze negocjacji.

Radna Elzbieta WiÉniewska zapytala - w zwiry.ku z tym. ze nabycie ma byó odpiatne
- zapfi"ala. cry sa irodki na ten cel. Jeóli nabycie ma byó nieodplatne - wpisaó, ze
nieodpiatnie Radna WiÉniewska proponuje naniesó stosor.vn4 poprai.vkg do uchwalv

\i¡c:elnlh {bram¡,licz i,..;rviedr:1:i. ie .^¡ chwiii rtbecnej ni3j-fi', 'ut;r-rzcna- ,.,'ole

i 'rno-vkJ PS5 ..Spu.iem' ;przeiani; , :4t iz rr ine3 ürn., '  zbvcia ¡¿i nicruchoño:i i  J)¿ i7üc-
Gmin.'- Jgdrzejó"v'. Synd¡zk uzyskai zgodg Spdziego Komisa¡za na dokonanie czynnoscr
pra'*nej pclegaj4cej na ',vyzbyciu sig tej nieruchomosci. Na dzieú dzisiejszy nie mozeml'
sprecyzowac ceny, jednakze zw-a2yw*szv na to, ze nieruchomosc ma bardzo mai4
powierzchnig - 16 m' - cena nie bgdzie zbyt wysoka. Jest to czqSó budynku mieszkalnego
przy ul. Daszyírskiego W ostatnich dniach zostal uregulowany stan prawny tej nieruchomoSci
i dopiero w tej chwili moZe jaLzbyó narzecz Gminy Jgdrzejów.

Przewodniczqea Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e naleiy sig zastanowió; skoro
moZe to byó przekazane nieodplatnie, a my umieécimy proponowany zapis, to zamkniemy
sobie furtkg do nieodptratnego nabycia.

Rad na Ellbieta Wi éni ewska wycofala swoj a propozycj g.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr )OO(V[U334105 w sprawie
wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jpdrzejów, nastgpujqcq iloici4
glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

/[Jchwala nr )OO(V[VT4|Aí w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 12.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e nie wie, co ma znaczyó ta uchwala. Ieszcze

pawilony sq niezakoriczone, dachu nie ma, a my juz siq przygotowujemy do sprzedazy. Radna
jest przeciw tej sprzedazy.

Naczelnik Abramowicz powiedziaN, 2e ta uchwala rozpoczyna calq_ procedurp
przetargowq, która jest dlugotrwala - potrwa okolo trzech miesigcy. W przypadku, jeÉli ta
uchwala nie zostanie dzisiaj podjgta Gmina zablokuje sobie mozliwoéó osi4gnigcia celu
zawartego w budzecie Gminy Jgdrzejów na rok 20A5.

Radna Elzbieta Wióniewska przypomniala, 2e Rada uchwalila budzet, w którym po
stronie przychodów bylo 900 000 ze sprzedtiry tych nieruchomoSci. W tym momencie
musielibyimy tej kwoty szukaó w budzecie. W ci4gu roku bud2etowego zmieniaó coS, co juz
zostalo uchwalone, nie licuje zpowagqRady.

Radna Janina Szreniawa zapytat1 czy ktoS konsultowal z Radq czy te dzialki
sprzedaó, czy zostawió. Gmina moZe tej nieruchomoéci nie sprzedawaó.

Radny Józef Kgdra przypomnial, 2e ta sprawa byla omawiana i uzgodniona na
posiedzeniu komisji. SkAd dziS nagle . . . ?

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g przypomnial,2e w budzecie w dochodach
jest zapisana kwota, którqbgdzie mo2na nealizowaó üieki tej uchwale.

Rada Miejska w Jedrzejowie powzigla uchwalQ Nr )OO(V[V335105 w sprawie
przezruaczenia do sprzeduiry w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej, nastepujEcq
iloSci4glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - I
Wstrzymalo sig - 0
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Nchwala n¡ )OO(WIV335105 w zalaczeniu do protokoiul.

Ad. 13.
Radny Adam Wójcik powiedzial, ze Rada jest w gtupiej syuacji, bo uchwal4

zlikwidowaliÉmy to zadanie. ByliSmy wtedy przekonpvani, ze to zadanie nie jest nasze i ze
jest podmiot. ktor_-i tc przejmie Radnli rozumie, ze ten podmiot mógl nie przej4ó - zraz.n''/ch
Drz- ,ar . , ¡N-  ) , lc  ¡ : l r ' ,2 :  i t . t i r ,n t i . ts i , r l , :z r :miec- .1 iaczecL.  mam: i  l :3 l izc- r rc  l ie  t t tsZ; 'zrJ l i : l :
R. tun ' "  p r J5 l -  Jb \ . i l >n ,  

" . ' r t u l eLz l cc .  
cz ' .  , i , e5 i  l l as i c  z¿ . .1 ¡n l . ' .  J z . '  i l l . '

Radnv Józef Kgdra popari wypor.viedz radnego Wójcika. Rada b¡-la przekonyr.vana.
miaic byc pigknie" mialo zagrac od razu. Ter¡z mówi sig, ze to zadanie przejrnie opieke
spoleczna. Pan Boguslawski mówi nawet sk4d wzi4c pieni4dze. Chyba do podziafu pienipdz-v

Gminnej Komisji jest ktoS inny a nie Pan Boguslawski.
Radny Jan Zigbiáski powiedzial.,2e zlem byla likwidacja poradni i nie uruchomienie

od I stycznia kolejnej. Radny proponuje, aby dziÉ nie szukaó winnych tego, co sip stalo.
Faktem jest, ze osoby uzaleznione zostaly przez 7 miesigcy pozostawione same sobie. Czyje
jest to zadanie - zapewne kierownik Marek Boguslawski powie, ale radny Ziebiíiski
namawia, aby przynajmniej do kot'rca roku 2005 uruchomió tg poradniQ po raz kolejny.
W programie profilaktyki i ronviAzywana problemów alkoholowych uchwalonym przez Radg
jest 15 000 zarezerwowane na to dzialanie.

Radna Elzbieta Wi5niewska powiedziala, 2e nie ulega w4tpliwoéci, iz poradnia
leczenia uzaleznieú dla mieszkaúców jest konieczna, wszyscy to rozumiemy. Chodzi o to, 2e
kiedyÉ zostaliSmy wprowadzeni w bl4d. Czy wtedy, kiedy uchwalaliimy zdjgcie tego zadania,
czy w tej chwili? WczeÉniej byliÉmy przekonywani, ze przejmie to Niepubliczny Zal<lad
Opieki Zdrowotnej Caritas w Kielcach i nie jest to nasz obowiqzek. Czy jest to nasz
obowiqzek, czy nie? Pisze sig, ze poradnia bgdzie dla mieszkaiców Gminy Jgdrzejów. Co
bgdzie, jeéli zglosi sig pacjent spoza Gminy Jgdrzejów?

Radny KazimierzMichalski zapytal, czy to przedsigwzigcie ma charakter doruiny, czy
nosimy sig z zamiarem dfuzszego prowadzenia tej poradni. Czy érodki w tej wysokoéci sq
wystarczajQce?

Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, 2e c\eszy sig, 2e wreszcie Srodki z programu
profilaktyki i rozwiqzywana problemów alkoholowych znalazly wlaÉciwe przeznaczenie
i bgda skierowane do walki z naLogam|

Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski przypomnial, ie w uchwale w sprawie
likwidacji poradni uzaleíniehbylo napisane,2e wykonanie uchwaly porucza sig Burmistrzowi
Miasta Jgdrzejowa oraz Kierownikowi ZaHadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jpdrzejowie. Jakie kompetencje ma Burmistrz, a jakie kierownik? Kierownik ma
kompetencje organizacyjne. Ja mialem zorganizowaó, aby odpowiedni podmiot przej4t
realizacjg tych zadafi, natomiast w kompetencji Burmistrza Miasta Jgdrzejowa bylo
wspótfinansowanie tego zadania. Sprawa oczywiScie rozbija sie o finanse. Decyzja
Burmistrza zostaly zawieszone rozmowy z podmiotami , ze wzglgdu na to, ze podmioty
wyruánie wykaza|y, 2e za pieniqdze z kontraktu zNFZ nie ma mo2liwoéci wykonania tego
zadania. Nikt nie chcial czynió fikcji w tym zakresie. Wobec tego KierownikZPOZ wykonal
w swojej czgéci uchwalg, czyli zorganizowal spotkania z co najmniej dwoma podmiotami,
natomiast ostateczna decyzja - finansowa - nale2ala do Burmistrza. Dlaczego Pan Burmistrz
nie chciat, cTy te| nie mógl, wytozyé odpowiednich érodków finansowych na
wspotfinansowanie poradni uzale2nieá?
Czyim zadaniem jest zadanie prowadzenia poradni uzaleznieñ? Wedlug ustawy
o przeciwdziatamu alkoholizmowi do zorgantzowania tego typu placówki zobowiq¿any jest

starosta. Ponadto poradnia leczenia uzaleintehjest poradni4 specjalistyczn4 - a wigc jest

w gestii powiatu. Próby,,éci4gnigcid' róimych podmiotów mogqcych Éwiadczyé uslugi w tym
zakresie byly czynione wspólrue ze staroste. Po rozrnowach z Paniq Wicestarost4 Pantak
i naczelnikiem Wydzialu Zdrov¡ia mogg przekazaé informacjg, 2e Rada Spoleczna ZOZ
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Jgdrzejów powzigla zobowi4zanie, 2e rozszerzy dzialanie poradni psychiatrycznej

o poradnictwo uzaleznieú. Poradnictwo z tego zakresu ruszy od dnia 1 stycznia 2006 roku.

Dyrekcja ZOZ zwróci siQ do NFZ o kontrakt w tym zakesie. Uzgadniaj4c zakres

prowadzenia Punktu tnformacyjno Konsultacyjnego do Spraw Uzalezniei w Jpdrzejowie

z Panem Burmistrzem Woániakiem ustaliliimy, ze poniewaz ta poradnia bedzie prowadzona

za pienr4dze z budzetu ant',,alkoholor¡ego Gminy Jqdrzejor,v czujemv siQ zobowin-zani

zroe. ,vn i¿ pr i " ldn idt , , ! ¡  J la  oac ien¡c, , ' , 'z ' ln i i i r i ' iedrze jo"v \ ,V ¡ ¡ l ¡ : ' - , ' '  1n i i r  f .egc ' :unk iu i ' i ; t

panve \  pu.¡e z. t ina innJ gmtnJ nASZcuo p i - lvr  ia tu
przewodnicz4ca Radu Ewa Ptasznik poinfbrmowala. ze w spralvie uchr.val,v podjqtej

przez Racle \liejsk4 we rvrzesniu ubieglego roku Starostwo r.wstalo sprzeciw do Wojewodlr

Swiqtokrzyskiego, ktory poprzez swoje sluzby wypowiada siq, ze sprzeciw starostwa jest

niezasadny. Przewodniczqca uwilZa, 2e je2eli gmina moze prowadzió talrr punkt, jezeli mo2na

na ten cel przeznaczyó kwotq 15 000 zl, dlaczego mamy ludziom nie pomóc?

Radca pru*ny Danuta Kiwiorska powiedziala, ze pod wzglpdem prawnym nie do

korica ta uchwala jesi prawidlow4 poniewaz jest to zadanie powiatu. Podpisalam tq uchwalg

maj4c nawzglpdzie okolicrnoSci, o których mówil Pan Zipbiiski i Pan Kqdra. Chodzi o dobro

chórych mies*afrcOw naszej Gminy. W ustawi o zaHadach opieki zdrowotnej istnieje

mozliwoÉó nalozenia zadania i dania na ten cel Srodków, ale zastrzegam sip, 2e nie jestem do

koica przekonana, bo takich uchwal chyba nikt nie robil. Myé19, 2e mo2na spróbowaó

i mieszkaúcy na tym zyskaj4.
Kierownik ZPOZ Marek Boguslawski poinformowal, ¿e o 1 sierpnia ten punkt

konsultacyjny istnieje, zalatwia wiele waznych spraw, równie2 sprawy zwrqzane

z procedurami sqdowymi.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr )OOil[IV336105 w sprawie

nalo2enia na Zaklad Podstawowej Opiéti Zdrowotnej w Jgdrzejowie obowiq.zku wykonania

dodatkowe go zadania. nastqpuj 4cq ilo éci 4 glo sów :
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 4

AJchwala nr )O(X\[Ü336105 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejika w Jqdrzejowie powziQla uchwalg Nr )OO(VIII/337105 w sprawie

zatwierdzenia zmian w statucie Za*adu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JQdrzejowie,
nastppujqcq ilo Éci4 glosów :

z a - z o
Przeciw - 0
Wstrz¡rmalo sig - 0

AJchwala nr )OO(VIÜ337105 w zal4czeriu do protokoh-r/.

Ad. 15.
Radny Ryszard Dzwonek zapytal, w jakiej wysokoSci ma zostaó zaci4gnigta poiryczka

i jaki jest dlug z t5¡tufu ,,203" . - -- 
Kierownik reOZ Marek Boguslawski powiedzial, ze program restrukturyzacji

finansowej dotyczy niewyplaconych zobowiq¿aú wobec pracownikow. Zacirynipcie poiryczkt
z budZetu paústwa dotyczy kwoty 360 000 zl na ok¡es 10 lat. Kwota ta jest umarzalna, w 50Yo
jeÉli w ci4gu 5 lat zaklad splaci polowg tej pozyczki. Jest jeszcze kwota 600 000 zl - sq to
zobowi4zania zakladu wobec pracowników w zakresie 13-tki. Jest to kredyt komercyjny
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w banku, na 2lata. Jest zrobiona symulacja w tym zakresie - jesteémy zdolni do tego, aby

splacaó ten kredyt. W efekcie zakJad wreszcie wyjdzie na prost4. W roku 2004 zalúad
przyniósl zysk blisko 240 000 zl. JeÉli pozbqdziemy sig nawisu finansowego wreszcie slonce
dla naszego zakladu bgdzie jaÉniej Swieció.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g zapytal, czy jest mozliwoéó w programie
restrukturyzacji zastcsor,vaó rozdziejczoíó kredytow4. Czv musimv 'J/ tJ/m proeramie pokazaÓ
mri,s.,'m¿lne za,liuzcnie ,.! ii,,.sr.inku Jo ludzil Cz1, ;lt-.ze b;,c napi:;.ii-)'r )rr-r(jflllll t-.¡1k¡ n¿
i o i ;  i , t ; t r ' l

Kierownik Boquslar.vski odpowiedzial. 2e nie moze byó. Kwoty zawarte w pro,!¿ramle
mr-rsral.v zostaó ,,wkazane- bo tego \,v.imaga ustawa daj4ca mozli.¡oSc zaciagnipcia p,--'4;czki
z budzetu panstwa.

Radna Ekbieta WiÉniewska zapytala, czy nte mozna by wziqé po|yczkg w wysokoéci
360 000, które pozwolityby na umorzenie w czQSci tej pozyczki. Czy nie lepiej byloby na
przyszlqsesjp przygotowaó warianty dotycz4ce zaci4gnigcia tej pozyczki? Radni byliby lepiej
zorientowani. Radna Wiéniewska przychyla sig do zaci4gnigcia takiej pozyczki, ale w kwocie
360 543 zl. P:.zecie| resztajest nie umarzalna. I tak my zbudzetu bgdziemy placili. Czy nie
lepiej byloby zabezpieczyó w przyszlym roku w budzecie érodki w kwocie 600 000
iprzeznaczyó na dofinansowanie ZPOZ, a w tej chwili wziqó tak4 pozyczkp, która by
pozwolila na umorzenie czgéci pieniqdzy?

Radny Wojciech Bilewicz przypomnial,2e 13-tki sqza lata 2000 - 2003. Skoro
wówczas nie znaleziono pieniqdzy w buüecie, jak byla to suma 390 000, to teraz 600 000
musimy znaleáó. Znajdímy je wreszcie zanim bpdzie 900 000.

Radca prawny Danuta Kiwiorska zacytowala art. 4 ustawy z dn. 15 kwietnia 2005 r.
o pomocy publicznej i restrukturyzacji publicznych zakladów opieki zdrowotnej:

,,restrukturyzacja finansowa zakladu obejmuje znane na dzieh 31 grudnia 2004 r.
zobowiqzania publiczno-prawne, zobowiq,zania cywilno-prawne, indywidualne roszczenia
pracowników wynikajqce z art.4 a ustawy z 16 grudnia1994 o negocjacyjnym systemie
ksztaltowania przyrostu przecigtnych wynagrodzeú powstalych w okresie od 1 stycznia 1999
do 31 grudnia 20Q4". To wlaénie chodzi o tzw. ,,203" . Roszczenia pracowników to s4
zobowi4zania cywilno-prawne. W éwietle tego artykulu nie bardzo widzg mo2liwoÉó, aby Pan
mógl nie wykazaó wszystkich roszczeú. To, co jest w programie jest prawidlowo ujEte.

Skarbnik Gminy Bozena Cieluch przywolala art. 22 w/w ustawy. Tego nie da sig
rozdnelió. Zakad szczególowo ustosunkowal sig do wszystkich punktów zawwtych w tym
artykule. Nie mial innej mozliwoóci. Wszystkie zobowiq¡aua zakJadu wynosz4 900 000.
Jezeli nie bqdzie opinii Rady zamknie to kierownikowi mozliwoÉó ubiegania sig o kwotq
360 000 oprocentowanq. w wysokoéci 3 Yo iumarzan4. w 50 oA po 5 latach. Sprawa 600 000 to
sprawa, która bqdzie realizowana pod koniec roku. Je2eli gmina bqdzie miata pieni4dze, Rada
moze przekazaó w formie dotacji, a zakJad nie bgdzie musial zaciryaó kredytu. Naleiy sip
równiez zastanowió, co jest -r4vzej oprocentowane: zobowiq.zania wobec pracowników - 13
Yo, ahedyt - 5,5 oA.

Radny Ryszard Dzwonek przypomnial, 2e na przedostatnim posiedzeniu Rady
Spolecznej ZPOZ Kierownik mówil o prywatyzaqiZPOZ. Je2eli zostanie zaci4gnigty kredyt
i splacone zobowiq¿ania, to bgdzie lakomy k4sek dla kogoé chc4cego to przej4ó. Radny pyta,
czy Kierownik nadal chce sprywatyzowaó reO\ czy zostawió w rgkach gminy.

Kierownik Ma¡ek Boguslawski powiedzial,2e decyzjq o prywatyzacji podejmie Rada,
a nie kierownik. Je2eli radni bqdq przekonani, 2e warto przeksztalció, zaHad zostanie
przeksztalcony. Wydaje sig, 2e inicjatywa taka byó powinna; 90 Vo podstawowej opieki
zdrowotnej w kraju jest przeksztalcona z publicznych zakladów opieki zdrowotnej
w niepubliczne i maj4 sig nieále, a pacjenci sobie chwal4.

Radny Ryszard Dzwonek zapytal, czy inicjatywa w sprawie prywatyzacji tych
zakladów wychodzila wówczas, gdy nie mialy one dfugów, cz! prywatyzowane byly
z zalegloiciami.
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Kierownik Marek Boguslawski odpowiedzia\, 2e najblizszym przykladem s4 Kielce:

byt dtug olbrzymi, dfug przejgio miasto a olbrzymi ZOZ podzielil sip na kilka, czy kilkanaScie

spolek, które prowadzqdzialalnoÉó w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr X)LXMIV338/05 w spraw'ie opinii
,Co projektr,r prosramu restrltkturyzacyjnego Zakladu Podsta-vor,vej Opieki Zdro'r,otnej
ri .J ed rzei rr'¡ re- n ¡.sieDu i :cr.i I l,- :,ci J'¿ic -irl' 'v

Z . t  -  : "
Przeciw - l
lVstrqimalo sig - 1

¡ U chw ata rr .lL.KX.v--l i i¿l 3 8 i 0 _5 w zulqczeni u do p ro to kofu i.

Przewodniazeca- Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 12rs oglosila przerwp

trwaj4c4 do godziny 12".

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoéci na sali obrad 12 radnych/ powzigla

uchwalq Nr )OO(VUL/339105 w sprawie prognozy taryf za dostarczanie wody, odprowadzanie
écieków z urzqdzeh sieci komunalnej w gminie Jgdrzejów na lata 2005 - 203Q, nastqpujqc4

iloSciq glosów:
Za - t 2

Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0

Nchwa\a nr )OO(\{IAn9l05 w zal1czeniu do protokotu/.

Ad. 17.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 14 radnycU powzigla

uchwalp Nr )OO(VIW340105 w sprawie przyst4pienia Gminy Jpdrzejów do stowarzyszenia
pod nazw4 Stowarzyszenie ,,Szlak Staropolski", nastqpuj4cq iloÉciq glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

t 4
0
0

AJchwala nr )OOil[II]340105 w zalqczeruu do protokolu/.

Ad. 18.
Kierownik ZaÚadu Remontowo-Budowlanego Leslaw Jezewski przedstawil

informacjg o funkcjonowaniu ZatJadu Remontowo-Budowlanego oraz Targowicy Miejskiej.
Odczytal pismo kierowane do Burmistrza Miasta Jpdrzejowa z dnia 19 kwietnia 2004 roku:
ZRB przy lJrzgdzie Miejskim w Jgdrzejowie powstal 1 kwietnia 1994 roku jako
gospodarstwo pomocnicze LIM w Jgdrzejowie. Zak¡es dzialalno3ci wedlug statutu obejmuje:
- prowadzenie remontów biez4cyctr, napraw obiektów i urz4dzeh komunalnyct¡ wykonanie
prac mri4zanych zutrzymarnem zieleni miejskiej, parków i ulic oraz obiektów naleZ4cych do
gminy, zimowe utrzymanie dróg, ulic i terenów podlegtych Urzgdowi Miejskiemu,
administrowanie Targowicy Miej skiej i administrowanie szaletu miej skiego.
W obecnej chwili w zakresie prowadzenia remontów bieZ4cych i napraw obiektów i urzqdzeú
komunalnych wykonywane sA prace w niewielkich iloóciach. Podobnie jest z zimowym
utrzymaniem dróg, ulic i terenów podleglych Urzgdowi Miejskiemu. Powodem tego jest fakt,
2e zak<\.ad nie posiada odpowiedniego sprzgtu do wykonania tych prac. Okres zimy dla
zahadv jest bardzo trudny, gdyí ue ma odpowiedniego wystarczajqcego frontu robot, co
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wiq1e sig z brakiem pienigdzy na egzystowanie zakladu. Nale2y równiez zastanowió siQ nad

przyszloéciowym funicjonowaniem gospodarstwa pomocniczego, które mogloby wykonywaó

wszelkiego roázaju praóe zleco ne przez Urz4d Miejski; zaklad moglby w sposób szybki i tani

wykonywaó te prace, zamiast zlecaó je osobom z zewnqtrz. Obecnie zaklad posiada sprzpt:

ci4gnik C-360 r tgS: r., przekazaoy przez Spotdzielniq w Laskowie w roku 1985, prz,vczepa

ci4gnikor.vaz 1935 r. wllmagej4ca remontu. samochódZukz 1987 r. bgdqcy'"r 'zivm stanie

fcchnlczn.¡nt- 5tñlLrchrri Ziik r-rtrz"rinilu¡¡ ¿Z'hiK i'ii,,,,niez 'N z!-.tin stanie Ierlhnirlzflvi.l-!. Dziekj

iviasn.,.m sraranion le , iamochoti¡, '  jak,;:  siq poruszaj¿. Dia pir r l . '1i,- 'c-. ir i :kc¡-l tu ' f l : i ' r

zakiadu potrzebna jest \.¡/ miarp dobra baza sprzgtowa, dot-vchczasowa przy Domu

FIanc'ilowym zostaia zlik-widowana, poniewaz se tam budowane pawiionl \ialez-v zakupic

samochód cigzarowy, ktory mogiby siuzyc'uv okresie zimowym do odsniezanta. a lv okreste

letnim do wozenia kamienia na drogi budowane ptzez Urz4d Miejski. Nale2aloby równiez

zakupió ci4gnik nowy lub uzywany w dobrym stanie technicznym oraz samochód dostawczy'
pozwoli to braó udzial w przetargach na zimowe utrzymanie dróg oraz na prace transportowe

przy budowie dróg gminnych. Zal<\ad przygotowany jest do budowy chodników, poniewaZ

posiadu podstawowy sprzgt i ludzi, którzy potrafi4 to robió. Na dosprzgtowienie zalú'adu

Áo¿na pozostawió ptzez pewien okres érodki z oplat targowych na Targowicy Miejskiej.

Jezeli tégo siq nie zrobi, to egzystencja zakladu jest pod znakiem zapytania; pracuje tam

kilkana$cie osób, a ten zaklad jest potrzebny, bo niektóre prace wykonuje w sposób

blyskawiczny.
Informacja o funkcjonowaniu Targowicy Miejskiej w zal4czeniu do protokolu.

Uwag nie zgloszono.

Ad. 19.
Naczelnik Wydziatu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Anna Stawecka

przedstawila dotychczasowe wynagrodzenie Burmistrza.
- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 4.740,00 zl,
- dodatek funkcyjny w kwocie 1.860,00 zl,
- dodatek za wieloletniq pracg w wysokosci 20 Yo vrynagrodzenia zasadniczego w kwocie

948,00 zl,
- dodatek specjalny w wysokosci 2O Yo wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego

w kwocie I32A,00 z+,
tr-4czrue wynagrodzenie: 8. 868,00 ̂  brutto.

5 i otrzytnu¡. bt -ienie: ,,Pan Marek Wolski obejmuje stanowisko Burmistrza Miasta

Jpdrzejowa z dniem 1 1. 08. 2A05 t."
Radny Kazimierz Michalski zapytal, czy to jest wynagrodzenie dotychczasowe

burmistrza, czy propo zy aJa.
Naczelnik enná Slawecka powiedziala,2e jest to wynagrodzenie dotychczasowe. Jako

naczelnik nie mo2e proponowaó, musi byó propozycja Rady.
Przewodnicz4ca Rady Ewa Ftasznik zaproponowala stawki przedstawione przez

Naczelnik Anng Staweck4.
Radna Janina Szreniawa zapytala ilu Burmistrz zarrierz powolaó zastQpców.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzíal,2e bedzie jeden zastqpca.
Radna El2bieta Wiéniewskazapytala, kiedy radni dowiedzq sig, kto zostanie zastppc4.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e na pewno bedzie to osoba kompetentna' Na

pocz4tku wrzeSnia bgdzie wiadomo.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq Nr )OO(VlV34l/05 w sprawie
ustalenia warunków pracy i placy Burmistrza Miasta Jgdrzejowa onz upowa:inienia
Przewodniczqcego Raáy Miejskiej w Jgdrzejowie do dokonywania czynno$ci w sprawach
z zakresu prawa pracy wobec Burmistrza, nastgpuj4c4 iloéci4 glosów:

Za - 7 4
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dn i

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala nr KXXVlIIl34ll05 w zalqczeniu do protokofu/

Burmistrz lv{arek Wotski podziqkowai za podjgcie uchwaiy i powiedzial, ze postara siq
nie zr.,viesc oczeki.,van sDcteczenst'¡'a

. \d.  l t . ¡ .
Burmistrz ñtarek Wolski zeproponolval. ze odpor,viedzi udzieii na pismie w ciq,uLr J-l

Radni zgiaszaj4cy zapyania i interpelacje wyrazili zgodg.

A d . 2 1 .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik, w rw\4zku z pytaniami dotyczqcymi

kapituly, wyjaénila, ie ustanowienie tytutu ,,Jgdrzejowianina Roku" mialo miejsce
w poprzedniej kadencji. Nie bylo zadnych zmian w regulaminie Kapituly. Zgodnie
z regulaminem posiedzenie Kapituly sip odbylo.
PrzewodniczqcaRady Miejskiej Ewa Ptasznik zaprosila zebranych na dzien 17 wrzeénia, nie
wiadomo jeszcze, o której godzinie, na uroczyste wrqczenie statuetek Jqdrzejowianina Roku
i dyplomów. Prawo zgloszei maja stowarzyszeria, partie polityczne i mieszkaírcy; na
podstawie tych zgloszeír Kapitula pfzyzrrala tytuty. Kto, w jakiej kategorii otrzymal tytul na
razie j est taj emnic4 Kapituty.
W tym dniu odbgdzie sig równie2 jubileuszowy koncert Pana Roberta Grudni4 który jest

rektorem artystycznym festiwalu odbywajqcego sip w Jgdrzejowie rok rocznie,
organizowanego przez Jgdrzejowskie Towarzystwo Naukowe. Przy okazji tego koncertu
odbgdzie sig gala, na którq Pani przewodnicz4ca juz dzié zaprasza.

Przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasmik poinformowala, ze w dniu 10 sierpnia otrzymatr.a
pisma:
- od radnej Elzbiety Wiéniewskiej, która deklaruje chqó pracy w Komisji Rewizyjnej jako

przedstawiciel Klubu Radnych SLD,
- od radnego Stefana Fiutka, który rezygnuje z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej,
- od radnego Kazimierza Michalskiego, który jako przewodnicz4cy Klubu Radnych SLD
zglaszaradnqElzbietq Wisniewsk4 na przedstawiciela Klubu do Komisji Rewizyjnej.
Odpowiednie uchwaly zostane przygotowane na nastEpn4 sesjg.

Pan Andrzej laskótski poprosil, aby Pani Przewodniczqca Rady i nowy Burmistrz
przeSledzili ostatnie kroki bylego Burmistrza, który dal podwy2kg Kierownikowi Zakladu
Remontowo Budowlanego rzgdu 500 zl.,,Nie wiem, czy tojest uzasadnione; nie wiem, czy
Paóstwo o tym wiedz4. Nie wiem, kiedy to bylo, czy Pan byty Burmistrz to jest na
chorobowym i czy jest tutaj ktoé kompetentny powiedzieó, od którego dnia, bo jezeli dal tq
podwyzkg w poniedzialek, a od wtorku poszedl na chorobowe, to mo2e juz nie byl w pelni
wtradzumyslowych, jeÉli taka podwyzkg daje Czy Panstwo o tym wiedzq?"

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej odpowiedzial.a,Zejako Przewodnicz4cq nikf nie ma
obowiq¡ku informowaó jej o podwyzkach, poniewaz stosunek pracy istnieje migdzy
Burmistrzem a Kierownikiem. Burmistrz Wozniak o zadnych podwyzkach nie informowal.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nic mu o tym nie wiadomo, ale jezeli jest to
fakfem - takie jest prawo Bufmistrza jako pracodawcy. W tej chwili niemozliwe jest nawet
weryfikowanie tego. Sprawdzg i Pana powiadomig, ale zadnych konsekwencji tutaj nie mo2e
bvó"

Pan Andrzej Jaskólski przypomnial,2e radna WiÉniewska mówila o jakimS parkingu.

,,Myélg, 2e czgíó tego parkingu zostawila w Relaksie".
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Radna Elzbieta Wiéniewska poprosila, aby Przewodnicz4ca stangla w obronie

godnoSci radnych i ludzi wykonuj4cych funkcje na tej sali. ,,Nikt mi nie udowodnil' ze

irobiiam coÉ niezgodnego t ptu**. Proszq Pana. Proszg mi nie ins¡unuowaó i proszq mnie

nie obrazaó na tej sali. Jestem radn4 sprawujq mandat z woli wyborców.
przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik poprosila, aby wszyscy starali siQ byó w porz4dku

rv stosunku do siebie \iieszkanc-"- maja- swoje pfawa. ale tez do pewnego stopnie
p¡73,. i . ,-. , i i l icz. ica L-r()pro:ih. rb',  nrc prdai ' i  :ezpcd:taw¡s t{- ' i ici izenir

i { " rd l la  Elzaier . i  Wi¡u1c. , !sk. i  p , - rv iet i ; i l i ia ,  ze. . jest  ot i r . l : i ,n i .  i ( )  ú , ' l . t  l iJ r - r i i - i - i - r  i  , r :c  1: ;

nie udo'¡oclniono inie zarzucono ,,To nie ja, tylko wszysc),'tu na tej sali siedz4c,v lniemalze)
byii ' ,wedy w Reiaksie. Proszp mnie nie';brazaó".

4d.22.
przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Ewa Ptasznik podzigkowala za udzial

w sesji i o godzinie 1430 zamknpla obrady )OCXWII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

órowska

Przewodniczqca

ñgr Ewa Ptasznik

ata

ej w Jgdrzejowie
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